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ZPRAVODAJ 
NEVEKLOVSKA 
 

  V áž ení  č te náři !  

 

Čí m b ud e ro k 2014 v ý j i meč -

ný ?  28.  červ na si  při p o me -

nem e j i ž  s to  l e t  o d  v y p ále ní  

smr t el né ku lky  n a ra ko u sk é -

ho  a r ci v év o du Fra nt i ška  

Fe rd i na n da d´E s te ,  k ulky ,  

kt e rá  zna me nala  ko n ec  i m-

peri á lní  c i v i l i zac e.  P ři  pří -

le ži to s ti  t é to  udá lo s ti  při -

prav uj e m ěs to  Ben ešo v  o d 

dub na  d o  l i s to padu 2014  

řadu pi e tní c h ak cí ,  o  kt e-

rý ch V á s b udem e v čas  i nfo r -

mo v a t.   

 

V  l i s to padu  za s e up ly n e 2 5 

le t  o d  pádu ko muni s mu v  

naší  z emi .  V  l i s to padu 1989  

se v še  po t ř eb né  s talo  o táz -

ko u sv o b o dné v o lb y  sv o b o d-

ný ch o b ča nů .  

 

A  ta k po řád v o lí m e.  I  l eto s  

b y cho m mě li  k  v o leb ní m ur -

nám z av í ta t  c el k em tři krá t .  

N ejd ůl e ži t ě jší  to  b ud e  pro  

N ev e k lo v sko  na po d zi m,  pro -

to ž e s i  o pě t  v  ko munál ní ch  

v o lb á ch na jd em e pat náct  

o b ča nů,  k te ří  b udo u ro z ho -

do v a t  o  naš em ma lé m m ěs t ě.   

 

P ře j i  V á m t edy  do  nov ého  

ro ku 201 4 mí r ,  sv o b o du,  

ro zv a hu,  al e  h lav n ě zd rav í .  

Fy zi c k é i  duš ev ní .               

Jana  Mu ží ko v á  

LEDEN-ÚNOR 2014 

FOTO	MĚSÍCE	

Martin na bílém koni dorazil až před vchod do mateřské školy, kde už na něj 
čekaly zvědavé děti. Foto: archiv MŠ 
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ZPRÁVY MĚSTA NEVEKLOV     za rubriku zodpovídá Mgr. J. Mužíková 
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„Vážení spoluobčané, 
 

Držte nám palce, práce nás letos čeká 
dost, tak bychom chtěli, aby se nám poda-

řila. 
 

K tomu potřebujeme elán a zdraví, a totéž 
přeji Vám všem do nového roku 2014.“ 

 
   Jan Slabý, starosta města 

Novoroční ohlédnutí  

(jmu) V minulém roce město Neveklov realizovalo několik akcí investiční povahy. „Celkem bylo těchto akcí třináct,“ 

řekl ZN starosta města ing. J. Slabý. „Ty z největších zahrnovaly likvidace povodní, dále rekonstrukci bývalého úřadu 

na městskou knihovnu, opravu chodníků či výměnu oken—o všech akcích již byli občané prostřednictvím Zpravodaje 

informováni,“ pokračoval starosta. Město nezapomnělo ani na své osady— v roce 2013 byl například vyčištěn rybník 

v Jablonné n. Vltavou, tamtéž byla rekonstruována místní komunikace řádově za 350.000,- korun, v Bělici proběhla 

třetí etapa opravy kostelní zdi, firma Kámen Zbraslav zde také provedla průzkum nového prameniště pro bělický vo-

dovod. „Všeobecně se spolkový a kulturní život v osadách péčí místních občanů rozvíjí a z toho mám radost,“ řekl 

starosta. 

Plány pro rok 2014? „Samozřejmě, že jsme nezanedbali ani přípravu výběrového řízení na lokalitu Sýkorec či čistírnu 

odpadních vod,“ dodal.  „Vzhledem k tomu, že byly vyhlášeny nové dotace na úsporu energií a zateplování budov 

jsme připravili grantové prostředí pro zateplení zdravotního střediska a Domova mládeže včetně vytápění. Mluvíme–li 

o grantovém prostředí, znamená to projektovou dokumentaci, energetický štítek a samozřejmě administraci celé zále-

žitosti. Po uplynutí cca 3 měsíců 2014 budeme znát výsledky, zda se „štěstěna grantová“ na nás usmála či nikoliv.  

Také bychom chtěli přidat ještě nějaký ten metr chodníků ve městě,“ dodal J. Slabý. 

Vinárna U Rudolfa změnila nájemce 
 
(jmu) Jak si mnozí občané mohli povšimnout, v podzimních měsících již byla 
Vinárna U Rudolfa zavřená, kromě nové provozovny kadeřnictví Věry Chalu-
šové, která samozřejmě funguje i nadále. Novým nájemcem této budovy se stal 
pan Kabele ml., který bude objekt využívat jako nekuřáckou kavárnu, perspek-
tivně fitcentrum či přípravnu jídel. V současné době probíhají v celém objektu 
stavební úpravy. 
 
Městská policie v Neveklově 
 
(jmu) Na posledním veřejném zastupitelstvu města (Usnesení viz str. 3) byl 
schválen záměr spolupráce městské policie Bystřice s městem Neveklov. Bu-
dou vytipovány problematické oblasti a ihned po podpisu smlouvy a v součin-
nosti s bezpečnostní komisí města bude městská policie dbát na pořádek a bez-
pečí ve městě. 
 
Leškov zůstane Leškovem 
 
(jmu) Záměr přejmenovat část ulice Na Leškově na ulici Opata Zavorala  byl na 
posledním zastupitelstvu města revokován. Zastupitelé vzali v potaz námitku 
trvale zde žijících osob s tím, že jméno tohoto slavného rodáka Neveklova, Me-
toděje Jana Zavorala (1862-1942), 68. opata strahovského, by mohlo být napří-
klad využito při vzniku nové obytné zóny na Sýkorci.  
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USNESENÍ  č. 14 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Neveklov konaného dne 4. prosince 2013 

 
 
Zastupitelstvo města  bere na vědomí  kontrolu usnesení  

Zastupitelstvo města bere na vědomí  zprávu o činnosti za uplynulé období přednesenou starostou Ing. J. 

Slabým 

Zastupitelstvo města  schvaluje  územní studii Neveklov-jih zpracovanou Ing. arch. D. Tůmovou 

Zastupitelstvo města  schvaluje  poskytnout obecně prospěšné společnosti Posázaví na zajištění provozu 

neinvestiční dotaci ve výši 252.400,- Kč vypočtenou dle počtu obyvatel k 1.1.2013 

Zastupitelstvo města  schvaluje  návrh rozpočtu na r. 2014, který je schodkový a schodek bude kryt z pře-

bytku hospodaření z uplynulých let 

Zastupitelstvo města  schvaluje  rozpočtový výhled příjmů a výdajů města v letech 2015 - 2016 

Zastupitelstvo města  schvaluje  rozpočtové opatření č. 4 v příjmové části 9.509 tis. Kč, ve výdajové části 

28.800 tis. Kč 

Zastupitelstvo města  schvaluje  pověřit radu úpravou rozpočtu k 31.12.2013 na skutečný stav 

Zastupitelstvo města  schvaluje  prodej pozemku p.č. 128 v k.ú. Blažim n/Vlt. pí. Kubešové za 100,- Kč/m2 

Zastupitelstvo města  schvaluje  zřízení 1 nové místní části města Neveklov s názvem "Heroutice" v rámci 

katastrálního území Mlékovice u Neveklova s účinností od 1.1.2014 v  souladu s § 28 odst. 1 a 84 

odst. 2 písmeno u) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, do místní části obce Heroutice 

bude spadat nemovitost na pozemku p.č. 170/1, číslo popisné 1 (původně čp. 11) 

Zastupitelstvo města  revokuje  usnesení z minulého zasedání zastupitelstva ohledně změny názvu ulice Na 

Leškově  

Zastupitelstvo města  schvaluje  záměr zřídit Městskou policii v součinnosti s městem Bystřice 

Zastupitelstvo města  schvaluje  podání žádosti o dotaci na projekt „Rekonstrukce veřejného sportovně-

kulturního areálu v Neveklově“ ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst pro rok 2014 a zavazuje 

se spolufinancovat uvedený projekt ve výši minimálně 5 % z celkových nákladů projektu 

Zastupitelstvo města  schvaluje  podání žádosti o dotaci na projekt „Rekonstrukce hasičské zbrojnice SDH 

Jablonná nad Vltavou“ ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS pro rok 

2014 a zavazuje se spolufinancovat uvedený projekt ve výši minimálně 5 % z celkových nákladů pro-

jektu 

Zastupitelstvo města  schvaluje  podat žádost o dotaci na "Opravu kapličky sv. Jana Nepomucké-

ho" (Zaječí) a na "Vybavení turistického informačního centra v Neveklově" 

V Neveklově 5.12.2013   Návrhová komise: Jana Žabová v.r. 
                 Václav Šimáček v.r. 
         Miroslav Šmejkal v.r. 
Za správnost vyhotovení:  
 
 
Hana Vitejčková 
tajemník úřadu 
 
Zveřejněno dne 5.12.2013 
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Vážení spoluobčané, 
 
dovolte mi shrnutí a krátké zhodnocení investičních akcí 
končícího roku 2013 z pohledu zastupitele města Neve-
klova. 
 
Rok 2013 byl velmi náročným rokem, který přinesl 
spoustu nového v našem okolí. Některé novinky jste měli 
možnost sami spatřit, o jiných jste se dozvěděli od svých 
spoluobčanů, z Neveklovského zpravodaje, či z jiných 
veřejných zdrojů. 
 
Mezi nejzásadnější novinky jistě patřilo dokončení multi-
funkčního domu neveklovského náměstí a přemístění 
městského úřadu do těchto nových prostor. Mezi další 
významné akce patří oprava 600 metrů chodníků v ulicích 
Táborské a Benešovské, provedení stavebních úprav v 
neveklovské knihovně, investice do tepelného čerpadla v 
Základní škole Jana Kubelíka a oprava komunikace ve-
doucí z obce Ouštice do obce Lipka.  
 
V neposlední řadě bych rád zmínil plánovanou akci vybu-
dování inženýrských sítí v lokalitě Sýkorec, díky které 
vznikne po ukončení obou etap výstavby 64 nových par-
cel v rozloze od 900 m do 1500 metrů čtverečních. Ukon-
čení opakovaného výběrového řízení na dodavatele sta-
vebních prací (na první etapu—pozn. red.)je plánováno na 
začátku měsíce lednu 2014, samotné zahájení prací pak 
započne na začátku měsíce března a ukončení prací skon-
čí do konce listopadu 2014.  

 
Mezi finančně významnou akci pro rok 2014 patří inten-
zifikace stávající čistírny odpadních vod spočívající v 
dostavbě lapáku štěrku, nového lapáku písku, nové čerpa-
cí stanice, a denitrifikačních nádrží. Celá linka bude také 
zastřešena sedlovou střechou. Vysoké náklady této akce v 
hodnotě 25 mil. Kč pokryjí dotace v hodnotě 20 mil. Kč, 
rozdíl bude hrazen z rozpočtu města Neveklova, případně 
z další dotace, která je aktuálně podána Krajskému úřadu 
Středočeského kraje. I v tomto případě bude výběrové 
řízení na dodavatele prací ukončeno v měsíci lednu 2014. 
Poslední významné akce, které spadají do roku 2013, ale 
v případě úspěchu žádostí o dotaci budou realizovány až v 
roce 2014, jsou akce zaměřené na zateplení internátu OA 
Neveklov a instalace tepelného čerpadla a zateplení zdra-
votního střediska. 
 
Přestože město investuje mnoho financí ze svého rozpoč-
tu, významné akce jsou řešeny z dotací, případně z úspor 
let minulých, nedochází k přečerpání ročního rozpočtu a 
tedy k postupnému navyšování výdajů města tak, jak je 
tomu u jiných měst, které jsou nuceny své výdaje řešit 
půjčkami, které způsobí jen další zadlužování. 
 
Na závěr bych rád poděkoval za důvěru, kterou nám za-
stupitelům vkládáte a popřál vám všem mnoho úspěchů v 
novém roce 2014. 
 
Ladislav Trumpich 
 

Zpráva o činnosti hospodaření v lesích města Neveklova 
 
Město Neveklov hospodaří v lesích, které jsou jejím ma-
jetkem o rozloze 198,57 ha. 
 
Lesy se nacházejí na všech katastrálních územích v okolí 
města Neveklova, takže nelze mluvit o velkém komplexu 
lesa, který je soustředěn na jedné ploše. 
 
V roce 2013 se provedlo čištění lesa po těžbě o výměře 
1,86 ha. Část zbytků po těžbě byla vyvezena vyvážecí 
soupravou a později seštěpkována na energetickou štěpku, 
zbytek byl dočištěn klasickým pálením klestu. První za-
lesnění 1,86 ha proběhlo v měsících březnu a dubnu, jak 
strojově, tak i manuálně klasicky štěrbinovou a jamkovou 
metodou. Zalesnění strojem lze použít jen tam, kde to 
přírodní podmínky dovolují. Opakované zalesnění 
(vylepšení), se provedlo na ploše 0,63 ha. Použité strom-
ky, jak na první zalesnění, tak i vylepšení, byly expedová-
ny z lesních velkoškolek Řečany nad Labem, 
v požadované kvalitě i  stáří sazenic, v druzích 
SM,BOR,DG,JDO,JD,DB, BK . 
 
Ochrana kultur, jak mechanická i chemická se provedla 
na ploše 23,8 ha. Chemická ochrana proti hmyzím škůd-
cům byla provedena na ploše 0,52 ha. Postavily se oplo-
cenky proti okusu zvěří pro meliorační dřeviny na celko-
vé ploše 0,72 ha, v délce 1,81 km pletiva. 
Výchova lesních porostů (prořezávka), byla provedena na 
ploše 4,70 ha. 
 
Výše těžby pro rok 2013 byla stanovena na  1260 m3, 
fyzicky bylo vytěženo 1154,60 m3 z toho MÚ (mýtní 
úmyslná těžba), 447,09m3, PÚ /předmýtní úmyslná těžba, 
do 40 let, nad 40 let stáří porostů), 597,02 m3, MN i PN 
(mýtní i předmýtní nahodilá těžba), 110,49 m3. 

 
V příštím roce 2014 končí desetiletý plán hospodaření 
(LHP), věřím, že s úkoly posledního roku LHP se vyrov-
náme stejně tak, jako v letech minulých. Tržby z těžební 
činnosti byly 1 888 466 Kč. Náklady na těžbu a pěstební 
činnost činí 1 369 288 Kč celkový zisk je ve výši 519 178 
Kč. 
 
Město Neveklov zajišťuje pro své občany i palivové dře-
vo, v letošním roce se vyrobilo cca 250 prm. Toto palivo-
vé dřevo vyrábíme dle požadavků občanů v metrovém 
provedení, nebo řežeme na špalíky dle přání odběratele. 
Všechny tyto činnosti zajišťují pracovníci jako osoby 
samostatně výdělečně činné. 
 
Těžba dřeva a přibližování, zalesňování zalesňovacím 
strojem: p.Václav Nakládal, p.Filip Nakládal 
 
Ostatní pěstební práce: pálení klestu, dočištění ploch po 
těžbě, zalesňování ručně, chemická i mechanická ochrana 
kultur, stavba i oprava oplocenek, výchova porostů, výsek 
nežádoucích dřevin, manipulace palivového dřeva 
pí.Ivana Šachová, p.Marek Machatý, p.Libor Smolík, 
p.Jaroslav Joukl  
 
Dovolte, abych touto cestou poděkoval všem pracovní-
kům za dosavadní práci a popřál všem i jejich rodinám 
pevné zdraví, štěstí a spokojenost v příštím roce. 
 

Vojtěch Poslušný 
Odborný lesní hospodář  
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Noví občánci Neveklovska  

(jmu) V sobotu 9. listopadu v nové společen-

ské místnosti města Neveklov byli představi-

teli komise pro rodinu a společenské záleži-

tosti  přivítáni noví občánci Neveklova. 

V 9,00 hod. to byli: 

Vojtěch Kučera, Lukáš Stibůrek, Markéta 

Štikarová, Cyril Van Der Ent,  

v 9,30 hod. pak následovaly děti: 

Karel Mašek, Leoš Trnka, Ondřej Fíla, Eliška Jirotová, 

Jakub Novák 

Předseda komise pan Miroslav Šmejkal, členky ko-

mise slečna Martina Šťástková, paní Ivana Krausová 

a matrikářka paní Jarmila Procházková popřáli dětem 

hodně zdraví a jen o pár let starší žákyně 1.B Adélka 

Kůtová a Michalka Mužíková jim zazpívaly a zareci-

tovaly. 

Při příležitosti konce roku jsme se zeptali matrikářky 

paní Jarmily Procházkové, kolik je aktuálně na Neve-

klovsku obyvatel. „K 30.12.2013 je celkový počet 

obyvatel 2497, celkově se zde narodilo v roce 2013 

dvacet tři nových občánků, počet uzavřených manžel-

ství dvanáct a počet úmrtí osmnáct,“ sdělila ZN paní 

Procházková. 

Nejvíce občanů za poslední čtyři roky bylo na Neve-

klovsku v roce 2011, kdy u nás bylo k 29. 12. evido-

váno 2524 obyvatel. 
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   KULTURA VE MĚSTĚ  za rubriku zodpovídá Mgr. R. Chárová  

Očima jedné kulturní komisařky 
 
Jsem si jistá, že každý z Vás zaznamenal nejméně jednu 
akci, kterou pro Vás v minulém roce pořádala kulturní 
komise města. Od roku 2011 tato komise pracuje jako 
divá, aby rozhýbala kulturní a sportovní život na Neve-
klovsku. Vybojovali jsme si stálou položku v rozpočtu 
města, a tak se dá velmi dobře a strategicky plánovat, 
kterou akci zorganizujeme, kterou podpoříme a kterou 
nikoliv.  
 
V uplynulém roce 2013 jsme opět vsadili na několik stě-
žejních událostí, které chceme zachovat, 
a na které si nevekláci pomalu, ale jistě 
zvykají. V únoru to byla soutěž mladých 
talentů v oboru tanečním, pěveckém či 
hudebním nazvaná Neveklovská hvěz-
dička. Ze skromného přání zvednout děti 
a mládež od počítače a tabletů se každo-
ročně těšíme z vystoupení jednotlivých 
účastníků, držíme jim palce v jejich sna-
žení a máme radost, když vidíme jejich 
pokroky. 
 
Neveklovská pouť. Snahou komise bylo 
vytlačit „laciné“ stánkaře z náměstí J. 
Heřmana a tento prostor vymezit pro 
tradiční české výrobce a propagovat stará řemesla jako 
předení, kovářství či hrnčířství. Bohužel nás překvapilo, s 
jakou brutalitou je uplatňováno zvykové právo...když 
jsme pak pobíhaly kolem půl sedmé ráno mezi prodejci 
plastových zbraní a snažily se je vystrnadit, sklidily jsme 
od místních posměch, že jsme měly na náměstí stát od 
čtyř ráno, protože vymezení prostoru nějakými páskami 
či cedulemi je holý nesmysl, který může vymyslet jenom 
hloupá ženská. Hořké poučení pro příště. Má vůbec cenu 
něco takového organizovat? Není to jen „mnoho povyku 
pro nic“? Možná stačí jen zachovat oblíbenou hudební 
produkci Farmářů a Candles na náměstí a stánky nechat 
tak, jak bývaly. „Kuličkárny k perníkovým srdcím“ třeba 
nikomu jinému než nám nevadily… 
 
Neveklovské běhy. Když první ročník celý propršel a 
tým asi patnácti lidí stál v mokré trávě a zpíval „Prší 
krásně,“ nějak jsem tušila, že tohle nebyl krok vedle. 
Nedůvěra, málo lidí, málo běžců...loni jsme museli červ-
nový termín zrušit kvůli povodním v parku, ale v září 
jsme si vše vynahradili, zavedli nový Běh starostů, který 
mimochodem chceme zachovat a v listopadu přidali běhy 
do běžeckého maratonu nazvaného Běžec Podblanicka. 
Těšíme se a doufáme, že čtvrtý ročník bude ještě lepší, 
než ten třetí. 
 
Nástup do školy jsme se snažili dětem zpříjemnit filmo-
vým festivalem v místním kině, které bylo konečně upra-
veno do podoby vhodné k promítání i z DVD či Blue-ray 
disků s digitalizovaným zvukem. Věřte, že po předloň-
ském festivalu jsme byli jako na trní, zda vůbec někdo do 
kina zavítá. Představte si tu marnost—vybíráte filmy, 
inzerujete,  vymýšlíte k nim soutěže nebo zajímavé hos-
ty—a opět přijde jen hrstka lidí. Už jsem se přistihla, že 
stojím před kinem a lákám lidi na film a přitom si říkám, 
že jsem snad jak ve filmu s Otíkem a potřebuji ještě pět 
kusů, abychom promítali...Poslední festival byl ale úspěš-
ný. Rodiče s dětmi opět nezklamali, a tak jsme celkově 

za tři dny promítali pro více než 250 diváků...kino žije a 
má smysl ho zachovat.  
 
Divadelní podzim. V roce 2013 jsme poprvé pozvali kro-
mě ochotníků (komorní divadlo Áčko) i profesionální 
divadelní soubor—Divadelní společnost Julie Jurištové s 
muzikálem Čertův švagr. Paní Jurištová (mimochodem ji 
určitě znáte z pohádky „Láďo, ty jsi princezna“) byla 
velice milá a moc by si přála v Neveklově uvést předsta-
vení pro dospělé Blázinec v prvním poschodí s paní 
Obermaierovou a panem Navrátilem v titulní roli, nebo 
alespoň další pohádku. Průměrná návštěvnost všech tří 

představení byla kolem osmdesáti účastníků—
a opět jsme viděli ty samé milé tváře (a opět 
téměř žádné zastupitele). Pravidelně podporu-
jeme akce místních hudebníků, dále pak roz-
svícení vánočního stromu, nakoupili jsme 
pingpongové míčky a hru pétanque do parku.. 
 
Neveklovský park jako místo aktivního odpo-
činku a relaxace nás velice zajímá: zpracovali 
jsme společně s občanskými sdruženími Neve-
nia, YMCA Neveklov a Sokolem Neveklov 
návrh, jak by mohla vypadat  část parku pod 
schody a postoupili ji dále na o.p.s. Posázaví, 
abychom za město požádali o dotaci na tuto 
proměnu. Doufejme, že vše vyjde a my se 

budeme konečně těšit, že i u nás, tak jako v jiných měs-
tech, může být v parku pěkné hřiště. 
 
Teď to nejhlavnější. Za názvem „Kulturní komise Města 
Neveklov“ se skrývá pět lidí, kteří bez nároku na hono-
rář, na úkor vlastního volného času, své rodiny a své prá-
ce po celý rok vymýšlejí a organizují tyto akce. Jsou to 
Růžena Chárová, Martina Mazúchová, Renata Mošničko-
vá a Andrea Pitelková. Já vždycky nevěřícně kroutím 
hlavou, co všechno a v jakém časovém horizontu jsou 
tyto skvělé ženy schopné vytvořit. Naštěstí máme vše 
zdokumentované v naší kronice kulturní komise, takže 
když mám pocit, že sním, stačí si v ní zalistovat. Snad se 
nebudete zlobit, když jim zde veřejně pošlu  
VELKÉ DĚKUJI! Bez Vás, dámy,  by to nešlo.  
 
A plány na rok 2014? 
Neveklovská hvězdička 1. března 2014, Neveklovské 
běhy 21.6. 2014, Neveklovský festival září 2014, Diva-
delní podzim, kdy jindy než na podzim…a máme ještě 
pár dalších es v rukávu, tak se nechte překvapit. Naším 
zatím nesplněným snem je mít i místní muzeum, aby 
turisté a návštěvníci Neveklovska měli proč se u nás za-
stavit nejen kvůli nákupům a (cyklo)turistice. No uvidí-
me. Těm, kteří ještě nebyli na žádné z akcí, které pořádá-
me, bych ráda na závěr poslala vzkaz od pana Wericha, 
pod který se okamžitě podepíšu:  
 
Já myslím, že civilizace není dobrá, když je bez kultury. 

Člověk potřebuje ke štěstí a spokojenosti nejenom po-

hodlí tělesné, ale i duševní. Kultura a civilizace musí jít 

ruku v ruce.  

 
Hodně milých a duši naplňujících zážitků v roce 2014 
přeje za naši KK  Jana Mužíková 
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Hudební odpoledne v Neveklově   
 
(rch) Na 2. hudebním odpoledni 
se sešlo i s hudebníky a pořada-
teli 49 občanů Neveklovska. 
Snad proto, že to nebyl nejlepší 
termín – po ukončení parlament-
ních voleb a před podzimními 
prázdninami.  
 
U vchodu každý účastník obdr-
žel ,,Pamětní list k otevření so-
kolovny z 1.7.1928“- brožurku 
s historií, popisem výstavby a 
přehledem darů občanům Neve-
klovska. Přítomní vyslechli po 
zahájení krátkou přednášku 
předsedy TJ Michal Sejka k 70. 
výročí vystěhování samotného 
Neveklova (1943) a k 85. výročí 
otevření nové sokolovny (1928). 
Následoval 15-ti minutový po-
řad Československého rozhlasu 
Brno k vystěhování, který vznikl 
v roce 1988.  
 
 

Blíže k tomuto pořadu promluvila 
členka kulturní komise a výboru TJ 
Růžena Chárová. Byly to vzpomínky 
pamětníků, mezi nimiž byl ředitel ZŠ 
Jan Procházka, manželé Perníčkovi ze 
Stranného, Loučtí z Dalešic, bývalá 
knihovnice, Jaroslava Šobíšková a 
spisovatelka Eliška Horelová, čestná 
občanka Neveklova. 
 
Po vážném vzpomínkovém úvodu se 
ujali svých nástrojů muzikanti a stří-
dali se ve více než dvouhodinovém 
programu, plném písní různého žánru. 
V sále sokolovny byla nainstalována i 
malá výstavka dokumentů k oběma 
výročím. Bylo možné si přečíst na 
kopiích z kroniky Neveklova kam se 
jmenovitě občané našeho městečka 
vystěhovali. Dále si prohlédli prapor 
Tělocvičné jednoty Sokol Neveklov, 
fotografie z divadelní, turistické čin-
nosti a výstavby sokolovny.  
 
I když byla účast malá, přítomným se 

akce líbila a můžeme konstatovat, že byla úspěšná. 
 

Program kina Neveklov  
 
Leden 
17.1. Spalovač mrtvol 
21.1. Byl jednou jeden král 
promítání pro MŠ a děti, začátek od 9hod., 
vstupné 30,- Kč 
24.1. Nádherné bytosti 
31.1. Konečná 
 
Únor 
7.2. Ďáblův dvojník. 
14.2. Druhá šance 
18.2. Pyšná princezna 
promítání pro Mš a děti, začátek 9hod., vstup-
né 30,- Kč 
21.2. Před půlnocí 
28.2. Rivalové 
 
Začátek promítání od 20hod., vstupné 50,- Kč 
(pokud není v programu uvedeno jinak) 
Změna programu vyhrazena 

Nebezpečně silný vítr o rychlosti až 20m/s řádil 

5. a 6.prosince i v Neveklově a kromě jiných škod 

shodil i pěkný vánoční strom na náměstí J. Heřmana, 

který letos Neveklovu věnoval pan Šmídek. 

Provozní doba městské knihovny Neveklov - otevřeno pro veřejnost od 9.12.2013 

Nově v bývalé budově Městského úřadu Neveklov, J. Heřmana 80 

PO 7.00 - 11.00, 12.30 - 16.30 hod. 

ÚT 13.00 - 15.30 hod. 

      ST 7.30 - 11.00, 12.30 - 17.30 hod. 
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Vánoční koncert zaplnil kostelík 
 

Třetí adventní neděli opět ožil vánočními písněmi kostel sv. 
Václava na Chvojínku. Občanské sdružení Nevenia tu pořá-
dalo benefiční koncert na obnovu tohoto kostela. Pod vedení 
Marie Šaffkové zazpívaly děti ze Základní školy Jana Kube-
líka v Neveklově za doprovodu pana Pavla Maška (kytara), 
Miroslava Maška (housle), Dana Slabého (kytara), Tomáše 
Rady (kytara) a Marie Křížové (housle). Po střechu zaplně-
ný kostelík rozezněly tradiční koledy i krásné spirituály.  
 
Výborná sóla zazpívali: Adéla Douděrová, Markéta Cimer-
manová, Lída Cimermanová, Míša Mošnička, Magdalénka 
Chmelířová a Tomáš Rada s Tadeášem Svejkovským. Slo-
vem provázel a básně četl pan Pavel Sýkora. 
 
Na dobrovolném vstupném se vybralo úctyhodných 7355 

Kč, které opět půjdou do fondu na opravu (či drobné opravy) kostela. Finance z loňského roku posloužily 
na opravu střechy nad zákristií, kterou, jelikož byla původně měděná, v létě ukradl neznámý vandal.  Náš 
příspěvek samozřejmě jen pomohl rozpočtu, který byl v řádu několika desítek tisíc. Střecha je už nová a 
moc pěkná. 
Za krásný zážitek bych chtěla poděkovat dětem ze sboru, hudebníkům, Marii Šaffkové, která to s dětmi tak 
krásně secvičila, Farnosti Neveklov a Křečovice, členům sdružení a vám všem, co nám zachováváte přízeň. 
Děkujeme. 
Za OS Nevenia A. Pitelková 

   OBČANSKÁ SDRUŽENÍ   za rubriku zodpovídá Mgr. A. Pitelková  

Vánoční jarmark a slavnostní rozsvícení stromu 
 
Už po třetí si mohli v sobotu 30. 11. Neveklovští 
přijít nakoupit či se jen pokochat pohledem na 
vánoční jarmark, který tu pořádalo občanské 
sdružení Nevenia s přispěním Kulturní komise 
Města Neveklov. Letošní ročník byl na stánky 
poměrně bohatý – prodejci tu nabízeli nejrůzněj-
ší vánoční zboží od adventních věnců, perníčků, 
svíček přes polštářky, ubrusy až po občerstvení 
v podobě svařeného vína, čaje a dalších dobrot. 
Jarmark se už tradičně snaží nabízet pouze regi-
onální výrobky, výrobky občanů Neveklovska, a 
také nabízí šanci neziskovým či příspěvkovým 
organizacím se zde prezentovat. Toho již po ně-
kolikáté využily paní učitelky z MŠ, které napekly výborné domácí vánočky, ale i děti ze ZŠ a studenti 
z OA, kteří tu nabízeli vlastnoruční výrobky. Veškerý jejich zisk pak šel na podporu těchto organizací.  
Jarmark měl bohatý program – vystoupila tu nová studentská kapela z OA, pan starosta spolu s panem 
Hvězdou zatroubili slavnostní fanfáru, která pomohla přivolat anděla, jenž nám tu pak rozsvítil strom. Zá-
věrem zazpívaly děti z MŠ vánoční koledy.  
Myslím si, že letošní ročník se vyvedl – počasí nám přálo, na jarmarku bylo z čeho vybírat i čím se potěšit 
a ke konci nám tu zavoněla i krásná vánoční atmosféra. Na viděnou příště… 
 
Za OS Nevenia Andrea Pitelková 
 
 
PS: Velké poděkování patří: SDH Neveklov za postavení stromu (díky vichřici ho stavěli několikrát), panu 
Kisovi a panu Sudovskému (kteří strom taktéž zdobili vícekrát), panu Šmídkovi (za stromeček), paní uči-
telkám a dětem z MŠ (za nacvičení krásných koled) a členům OS Nevenia za pomoc. 
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Výroční valná hromada Sboru dobrovolných hasičů  
města Neveklov  
 
VVH se letos konala 13.12.2013 v 19:00 v restauraci 
"Na Radnici". Vedením schůze se velice zdařile 
zhostil Miroslav Šach, který na začátek uvítal všech-
ny přítomné členy a pozvané hosty. Vyzval všechny 
přítomné, aby povstáním a minutou ticha uctili pa-
mátku všech zemřelých, kteří se tento rok již zúčast-
nit VVH nemohli. Přednesený program byl schválen 
a dále se jím valná hromada řídila. Následovaly zprá-
vy o činnosti přednesené starostou sboru Zdeňkem 
Lajšnerem, strojníkem a 
zástupcem velitele To-
mášem Triznou, po-
kladníkem Janou Ště-
pánkovou a předsedou 
revizní komise Jarosla-
vem Šebkem. Dalším 
bodem bylo hlasování o 
přijetí nových členů do 
sboru a to: Petra Nach-
lingerová, Jitka Vysko-
čilová, Vítek Novotný a 
přestupující Jan Tomkiv 
z SDH Zádolí.  
Následovalo předání 
ocenění členům za věr-
nost: Lukáš Jirota pa-
mětní medaile za 10 let, 
Marie Mlíkovská věr-
nostní stužka za 30 let, 
Pavel Vosolil pamětní 
diplom za věrnost 30 let 
a Hana Zdvihalová pa-
mětní diplom za věrnost 
40 let. Ocenění přítom-
ným předal zástupce 
města starosta Jan Sla-
bý, zástupce HZS ČR 
ú.o. Benešov Stanislav 
Vlach, zástupce okrsku 
Neveklov Jiří Svatek a starosta sboru Z. Lajšner. Ja-
ko delegáti na okrskovou schůzi, která se bude konat 
19.1.2014 v Jablonné nad Vltavou byli zvoleni: Mi-
loslav Tardovský, Marie Mlíkovská a Jaroslav 

Šebek. V bodu Diskuze vyzval M. Šach k 
hlasování o každoročním příspěvku na Centrum 
hasičského hnutí v Přibyslavi. Další se o slovo při-
hlásil J. Slabý, poděkoval za výbornou spolupráci jak 
se sborem tak s jednotkou dobrovolných hasičů a to 
zejména při povodních. Stejně tak poděkoval i S. 
Vlach a předal starostovi sboru Poděkování od SH 
ČMS a HZS Benešov za účast na záchranných pra-
cích a likvidaci následků povodní v roce 2013. Přání 
zdraví, štěstí a pracovních úspěchů popřál také J. 
Svatek. Po diskuzi přečetl M. Šach usnesení a požá-
dal o hlasování. Výroční valná hromada odhlasovala 

zprávy o činnosti sboru, de-
legáty na okrskovou schůzi, 
příspěvek na podporu Centra 
hasičského hnutí v Přibysla-
vi, přijetí nových členů a 
složení výboru sboru. Dále 
ukládá výboru sboru zajistit 
přípravu a zdárný průběh 
hasičského plesu 2014 a dal-
ších akcí a všem členům 
sboru podílet se na vyzvání 
při pomoci zajištění všech 
akcí pořádaných sborem. 
Závěr výroční valné hroma-
dy 2013 provedl S. Vlach. 
Posledním bodem programu 
bylo pohoštění a přátelská 
zábava. Do pozdních večer-
ních 
hodin se po výborném řízku 
s bramborami debatovalo 
především o hasičských ak-
cím let minulých, součas-
ných i budoucích. 
Tím byl program výroční 
valné hromady naplněn a 
doufáme, že rok 2014 se 
ponese v takovém, a ještě 
lepším duchu jako ten letoš-
ní. 

         
 
Za SDH Neveklov Pavel Bumbálek 

Mateřské centrum YMCA Neveklov zve na dopolední program  pro rodiče s dětmi  
 
Středa: 29. 1. 2014 : 9.00 – 11.30 hod. (mateřské centrum – budova kina): Tvoříme zimní dekorace a ma-

sopustní masky + herna pro nejmenší 

Středa: 26. 2. 2014: 9.00 hod. – 11.30 hod. (sraz v knihovně): Knihovnické  dopoledne ve spolupráci 

s neveklovskou knihovnou + čteme, pracujeme s ilustracemi a tvoříme tematická zvířátka (origami)  s nej-

menšími 

Podrobnější info –  

Lektorka Programů: Fulínová Martina, tel.: 602 714 752, e-mail: Fulinova.M@seznam.cz  

nfo o akcích - Vedoucí MC Markéta Doušová TEL.: 607 913 088, E-mail: neveklov@ymca.cz 
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NAŠE ŠKOLY      za rubriku zodpovídá Mgr. M. Mazúchová 

ZE ŽIVOTA MATEŘSKÉ ŠKOLY 

V listopadu a prosinci probí-

halo velké nacvičování koled 

k akci rozsvícení vánočního 

stromu na náměstí. Paní uči-

telky pekly ve velkém vánoč-

ky na vánoční jarmark a v prv-

ním adventu se vše zahalilo do 

vánoční výzdoby. 

 

6. listopadu k nám dorazil 

klaun Ála, o dva dny později 

bylo nabídnuto rodičům vyšet-

ření zraku. 11. listopadu přijel 

ke školce Martin na bílém ko-

ni a 6. prosince zavítali do 

školky Mikuláš a Čert a rozdávaly se dárky.  

 

13. prosince pak byla taneční besídka pana Maršálka a 19. následovala vánoční besídka Děti dětem. Také 

na divadelní a filmová představení 

byly uplynulé dva měsíce bohaté. 

Děti viděly divadélko Dokola, Ko-

loběžka-Čert a Hubert, nebo Šíp-

ková Růženka, v kině jsme pak 

byli na filmy Krakonoš a mistr 

nebo Hvězda betlémská. 

 

Srdečně bych ráda pozvala rodiče i 

ty, jejichž děti nenavštěvují MŠ na 

besedu se zaměstnancem pedago-

gicko-psychologické poradny dne 

29. ledna od 16:00 v MŠ. Téma-

tem bude předškolní zralost, od-

klad školní docházky, poruchy chování a jiné. 

 

Přeji všem klidné pohodové svátky a pevné zdraví v roce 2014.  

 

 Eva Břicháčková, ředitelka MŠ 
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ZŠ J. KUBELÍKA INFORMUJE 

Exkurze 6. tříd 
 
Ve čtvrtek 7. 11. navštívili žáci šestých tříd Planetár-
ium Praha. Nejprve si prohlédli astronomickou vý-
stavu a vyzkoušeli si celou řadu interaktivních expo-
nátů (například model černé díry, planetární váhu 
atd.). Poté zhlédli objednaný pořad s názvem Kde 
začíná vesmír, v rámci něhož zavítali do pěti virtuál-
ních pozorovatelen na oběžné dráze kolem Země. 
Součástí výletu byla také prohlídka Pražského orloje 
na Staroměstském náměstí. Z celodenního cestování 
si žáci domů přivezli plno pěkných zážitků i zajíma-
vých informací. 
 

Mikuláš 
Ve čtvrtek 5.12.2013 měly všechny třídy na ná-
vštěvě Mikuláše a doprovodu andělů i čertů.  Za bás-
ničku či písničku Mikuláš a andělé rozdávali slad-
kosti, čerti pak domlouvali zlobivým dětem. Děkuje-
me žákům 9. třídy za skvěle zvládnutou akci a záro-
veň chválíme 4. třídu za jejich píseň "Cesta" a 
všechny ostatní děti za statečnost. 
 
Soutěžní dny 
Dne 20.11.2013 se konala na VOŠ a SZeŠ Benešov 
soutěž "O nejlepší adventní věnec", které se zúčast-
nily i žákyně naší školy. Družstvo dívek z 8. a 9. 
třídy se v soutěži umístilo na krásném 8. místě.  
Ve čtvrtek 28.11.2013 Obchodní akademie v Neve-
klově pořádala několik soutěží, kterých se zúčastnili 

i naši žáci z 9. třídy. 
V soutěži "Navrhni si svůj dům" reprezentovalo ško-
lu 8 žáků. Úkolem soutěžících bylo navrhnout a na-
kreslit půdorys vysněného domu, ve kterém by chtěli 
jednou bydlet. Dvojice K. Finda a J. Polcar se se 
svým projektem umístila na krásném třetím místě. 
Soutěž "Zachraňte Afriku" měla dvě části – v první 
části si soutěžní týmy zahrály hru, ve které si vy-
zkoušely být zástupci evropské země v ekologické 
výpravě do africké země. Ve druhé části soutěže si 
žáci připravili prezentace o úspěchu a nezdaru na 
své cestě. Základním předpokladem pro úspěch byla 
vzájemná spolupráce skupiny. V této soutěži nás 
reprezentovala 2 družstva. 
V soutěži v ovládání počítače nás reprezentovali 4 
žáci. I tato soutěž měla dvě části - talentovou soutěž 
v ovládání klávesnice PC v programu ZAV a test 
počítačových dovedností, ve kterém se T. Rada 
umístil na 2. místě.  
 
Vánoční akademie 
Ve čtvrtek 19.12. v předvečer se sešli ve školní aule 
kromě žáků také jejich rodiče, prarodiče, známí  a 
přátelé školy, aby shlédli další z mnohaleté tradice 
předvánočních akademií. V nabitém programu se 
vystřídaly všechny třídy od těch nejmenších až po 
devátý ročník, některé děti vystupovaly hned několi-
krát.  
Kdo přišel, nelitoval, protože téměř dvě hodiny 
mohl sledovat pestrou přehlídku tanečků, divadel-
ních scének, písniček, gymnastických sestav, vánoč-
ních koled a básniček. Všichni vystupující chtěli 
předvést svůj program co nejlépe. Za každou minu-
tou programu se skrývá náročná příprava a práce 
nejen dětí, ale hlavně jejich vyučujících, kterým za 
to patří velký dík.    M. Mazúchová 
                                                                                         
 
Sběr starého papíru 
 
Během měsíce listopadu shromažďovali žáci a jejich 
rodiny starý papír a podařilo se jim tak získat cel-
kem 42 q. Peníze za sběr poslouží k zaplacení spon-
zorské částky na financování vzdělání černošského 
chlapce z Ugandy Lucy Ocecho, kterému naše škola 
tímto způsobem pomáhá již čtvrtým rokem.    
     M.Mazúchová 

    Výzva k vyzvednutí  keramických výrobků 

Prosím všechny účastníky kurzů keramiky pro veřejnost, aby si své výrobky vy-

zvedli během ledna 2014 u Mgr. Radky Voříškové. Z kapacitních důvodů již nebu-

de možné tyto výrobky déle skladovat.    

R. Voříšková 
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Model britské vesnice 
 
Několik hodin pracovala 5. třída pod dohledem pí.uč. Galiny Žďárské a p.uč. Mar-

ka Chawnera na modelu britské vesnice. Z kartonu vytvořili stavby, automobily i 

jednotlivé obyvatele. Po celou dobu se snažili zachovat zvláštnosti britské architek-

tury. Model je plný detailů - zdobených malovaných zdí, vystřihovaných střech i 

nalepovaných oken. Práce je velmi zdařilá a vy si ji můžete prohlédnout ve fotoga-

lerii na webových stránkách školy. 

Podzimní den 
Dne 5.11. pořádala 8. třída 
pro své spolužáky pod-
zimní den. Každá třída 
dostala za úkol vybrat si 
podzimní barvu a přizpů-
sobit jí své oblečení, popř. 
účes i výzdobu třídy. Bo-
dy navíc přinesla i účast 
třídního učitele. Na závěr 
byly vyhodnoceny výsled-
ky ve dvou kategoriích. 
Na 1. stupni tak zvítězila 
5. třída, druhé místo obsa-
dila 1.A a třetí místo 3. 
třída. Na 2. stupni zvítězi-
la 7.A, na druhém místě byla 6.A a na třetím 7.B. Blahopřejeme! 

OBCHODNÍ AKADEMIE NEVEKLOV 

Studentská společnost DOORS na Obchodní akademii 
Neveklov 
 
V rámci projektového týdne byla založena na Obchodní 
akademii Neveklov studentská společnost s názvem 
DOORS. Jedná se o dobrovolnou, nezávislou společ-
nost vytvořenou studenty prvního až třetího ročníku naší 
školy.  
Cílem studentské společnosti je realizovat důležité školní 
a mimoškolní aktivity, starat se o propagaci školy, spolu-
pracovat s učiteli při významných školních akcích, pořá-
dat společenské akce, besedy, zájezdy pro členy a žáky 
OA Neveklov, vytvářet příjemné a tvůrčí prostředí uvnitř 
i vně školy. Poslední velmi důležitou činností společnosti je charitativní činnost pro různá občanská sdruže-
ní.   
Mezi první akce společnosti můžeme zařadit již ukončenou sbírku školních potřeb pro africké děti ve spolu-
práci s OS WONTANARA (sdružení pro rozvojovou spolupráci v Guineji), dále humanitární sbírku nepo-
třebných věci pro Diakonii Broumov. Další důležitou akcí nově vzniklé studentské společnost byl Vánoč-
ním jarmarku na náměstí J. Heřmana v Neveklově, který se konal v sobotu 30. 11. 2013 v odpoledních ho-
dinách.vStudentská společnost zde prodávala drobné zboží (např. perníčky, dekorace, korálky, náušnice, 
apod.), které vyráběli studenti Obchodní akademie Neveklov, paní vychovatelky a někteří učitelé. Výtěžek 
z celé akce bude věnována Dětskému domovu Racek.  Zároveň s DOORS vystoupila na jarmarku i nově 
vzniklá studentská kapela High Hopes, která zazpívala a zahrála několik populárních písní. 
Mezi další připravované akce společnosti můžeme zařadit sbírku pro psí útulek v Maršovicích, sponzorství 
zvířete ze ZOO Praha, zapojení se do projektu Adopce na dálku, navázání spolupráce s Dětským domovem 
Racek a Pyšely. 
Pokud se chcete dozvědět o společnosti a pořádaných akcích více, navštivte facebookové stránky DOORS, 
popřípadě internetové stránky studentské společnosti DOORS www.doors.7x.cz.  Ing. M. Hašek 
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Neveklovský datel 

Ve čtvrtek 28. listopadu se sjeli do neveklovské 
obchodní akademie studenti z okolních základ-
ních škol, aby si zasoutěžili v základech ovládání 
PC a zároveň si prohlédli prostředí školy. 

Zahájení bylo v aule školy v 8 hodin ráno, kdy 
soutěžící v našich i dvou dalších paralelně probí-
hajících soutěžích (v oboru ekologie a v oboru 
stavebnictví) na půdě školy přivítala paní ředitel-
ka Mgr. Soňa Veisová. 

Naše soutěže začaly zpracováním textu a úpravou 
wordovského dokumentu. Po krátké přestávce 
dostali žáci jiné soubory, tentokrát v programu ZAV, na kterých před zraky svých učitelů předváděli, jak 
rychle a přesně dokážou psát a plnit úkoly, které jsou zaměřené zejména na hbitost prstů a koordinaci práce 
na klávesnici. Jejich postup byl přenášen pomocí dataprojektoru. Po třicetiminutové práci devítinásobná 
mistryně světa v psaní na klávesnici Ing. Helena Zaviačičová předvedla soutěžícím i našim studentům její 
exhibiční psaní. Potom následovala prohlídka školy a domova mládeže. 

Mezitím byly vyhodnoceny soutěžní práce, sestaveny výsledkové listiny a připraveny diplomy a ceny pro 
obě soutěže. -Ve zpracování textu se na předních místech umístili: 1. Eliška Peprníčková (ZŠ Bystřice), 2. - 
3. Tomáš Rada (ZŠ Neveklov) a Tereza Starečková (ZŠ Čechtice), 4. Jakub David Mráz (ZŠ Čerčany), 5. 
Marie Hubková (ZŠ Čechtice). V ovládání klávesnice jsme získali tyto výsledky: 1. Karolína Hvězdová 
(ZŠ Bystřice), 2.-3. Filip Tomíček (ZŠ a MŠ Na Karlově, Benešov) a Eliška Peprníčková (ZŠ Bystřice), 4. 
Vojtěch Holada, 5. Eva Picková (oba ZŠ a MŠ Na Karlově, Benešov), 6. Barbora Lohrová (ZŠ Čechtice). 
Z každé školy dostal žák, který se umístil nejlépe, ještě bezplatný výukový program ZAV. O výsledcích 
informoval pan Zaviačič i ve své internetové škole. 

Off We Go aneb Mezinárodní projekt LdV  
odstartoval v italském Sacile 
 
V polovině listopadu se konal první partnerský mí-
tink všech osmi evropských středních škol, kterým 
byla schválena žádost o grant Partnerství škol Co-
menius v rámci Programu celoživotního učení. Za 
naši školu se setkání zúčastnila ředitelka školy Mgr. 
Soňa Veisová a manažerka projektu Mgr. Jana Mu-
žíková. Cílem tohoto setkání bylo vzájemné sezná-
mení se, úprava časového plánu vzhledem 
k odmítnutým partnerům, k plánům školního roku 
v jednotlivých zemích. Dále pak započetí práce na 
společném výstupu projektu, tzv. Business English 
Portfolio, a dále diskuze ohledně společné komuni-
kační platformy. 

Pondělí a pátek byly vyhrazeny na cestování do/z 
destinace. V úterý v 9:00 jsme na partnerské škole 
ISIS G. Marchesini v italském Sacile (cca 80km 
severně od Benátek) byli přivítáni ředitelkou školy 
paní Prof. ssa Vita Maria Leonardi a italskou koor-
dinátorkou projektu a učitelkou angličtiny p. Danie-
lou de la Toffola. Následovaly prezentace jednotli-
vých partnerských škol a vzájemné seznámení se. 
Během týdne se začalo pracovat na společných we-
bových stránkách projektu, které bude administrovat 
koordinátor z Vídně, a kde budou zveřejňovány in-
formace, které se týkají projektu, projektových týd-
nů v jednotlivých zemích, dále fotografie a další 

výstupy z akcí.  

Byly naplánovány první 
výjezdy ve školním roce 
2013-2014. Obchodní 
akademie Neveklov vy-
cestuje se studenty do 
Norska od 17. března 
2014, dále pak v září od 
22. 9. 2014 do Španělska, 
přičemž počet dětí bude 
ještě upřesněn. Hostitel-
ské funkce se zhostíme 
od 31.března 2014, kdy 
k nám přijedou studenti z Norska a Španělska, a ta-
ké v říjnu 2014, kdy se do Neveklova sjedou učitelé 
ze všech osmi států. 

Studenti, kteří mají zájem o vycestování do destina-
cí se v průběhu ledna zúčastní výběrového řízení, 
které bude celé pouze v anglickém jazyce. Držme 
uchazečům palce! 

Mgr. Jana Mužíková, manažerka projektu    

Foto: návštěva Benátek byla jiná, než kdykoliv před-
tím—ve městě byla vyhlášena aqua alta a  všichni 
návštěvníci viděli, jak  rutinně postupují Benátčané 
při záplavách.  
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Pghijik ČR ilmgnopqk 

OOPQRSPQ TQ RUV WX VYWZ[Y\S ]Y^Q_`Qab caUdQWe? 
Pozor! Pachatelé chtějí vylákat peníze!  

 

Stále aktuální je varování Policie ČR, které se týká roz-
sáhlého šíření škodlivého kódu tzv. ransomware. Potvr-
zuje to fakt, že v posledních dnech na útvary policie přijí-
máme desítky mailů s dotazy od občanů, kteří si s ním 
neví rady.  Na monitoru se jim objevuje hlášení, že se 
dopouštějí trestného činu a jejich počítač bude blokován 
Policií ČR. 

Zmíněný vir se ukazuje jako upozornění dotčeného uži-
vatele, že jeho počítač zablokovala Policie České republi-
ky z důvodu porušování autorského práva, nakládání 
s materiály s dětskou pornografií nebo šíření spamu. Sou-
částí tohoto upozornění je i informace o možnosti složení 
kauce ve výši 2000 Kč. Cílem pachatelů je tedy přede-
vším vylákání finanční hotovosti od dotčených lidí. V 
žádném případě částku neplaťte!  

Uvedený vir se v české jazykové verzi začal objevovat 
masivně od září 2012. Lidem, kteří se s uvedeným faleš-
ným varováním o zablokování a požadavkem kauce od 
Policie ČR setkají, doporučujeme, aby si aktualizovali 
antivirové programy, popřípadě se obrátili na odborníky 
na informační technologie. Pro ohlášení závadového ob-
sahu na internetu jsme na webových stránkách Policie 
ČR zprovoznili on-line formuláře, kde můžete oznámit 
šíření uvedeného viru. Oznámení na Policii ČR je vhodné 
především ve chvíli, kdy dotčený zaplatil požadovaný 
neoprávněný poplatek. 

31. prosince 2013, mjr. Ing. Jana Macalíková, tisková 
mluvčí, Policejní prezidium ČR  

zdroj: webové stránky PČR 

  KULTURNÍ KALENDÁŘ         

LEDEN 
Do 23.1.  Do ticha. Výstava, na níž Josefína Dušková, nositelka Ceny města Benešova pro mladého výtvarníka, před-
stavuje výběr ze své poslední tvorby. Komentovaná prohlídka výstavy se koná v pondělí 20. ledna v 18:00.  
Kde: Muzeum umění a designu, Malé náměstí 74, Benešov 
 
Do 30. 3. I panenky musí někde bydlet. Výstava domečků pro panenky. Muzeum Jílové u Prahy. 
Www.muzeumjilove.cz 
 
10.1. 20:00 Ples Benešova—ples pro všechny. KD Karlov. 
11.1. 7:53 Vycházka s KČT do Prahy. Návštěva některého muzea nebo Hradčan. Návrat z Prahy 13:07 (13:37) 
12.1. 15:00 Tříkrálový koncert. Kostel sv. Anny, Masarykovo nám. Benešov. Vystoupí Sukův komorní sbor. 
14.1. 17:00 O princezně, Luciášovi a makových buchtách. Pohádka pro děti i rodiče. Hraje Divadlo HP Praha. Prodej 
vstupenek na místě před představením, vstupné 50 Kč. Kde: Městské divadlo Na Poště, Tyršova 163, Benešov 
18.1. Běh na Blaník—běžecký seriál Běžec Podblanicka 
24.01. od 17:00 Forum. Setkání benešovských architektů a veřejnosti. Jaká je budoucnost benešovských  stavebních 
studií? Ateliér architektury ČVUT, náměty a připomínky pro zadání ročníkových prací,  úprava benešovského ve-
řejného prostranství. Je možné finančně nenáročně civilizovat naše ulice?  Připravuje Anna  Fassatiová a architekt 
Jan Vaněček. Kde: Šímova síň v Muzeu umění a designu,  Malé náměstí 74, Benešov 
27.1. 19:30 Miroslav Donutil: Cestou necestou. Divadelní sál KDJS Sedlčany 
28.1. 18:00 Jana Arcimovičová: beseda o budhismu a Číně „Cestou zářícího lotosu“. Muzeum Sedlčany. 
 
ÚNOR 
1.2. maturitní ples OA Neveklov, KD Karlov, Benešov.  
1.2.  20:00 Ples města Týnec nad Sázavou. Předprodej od 6.1. v infocentru Týnec, www.mestotynec.cz 
9.2. 19:30 Michal Horáček: hudební recitál Mezi námi. KD Karlov.Předprodej Infocentrum Benešov. 
15.2. Valentýnský ples. Tradiční ples u příležitosti sv. Valentýna. Hraje Big Band Pacholata. Městské divadlo Na Poš-
tě, Benešov 
20.2. 17:00 Jak se Honza učil čarovat. Pohádka. Městské divadlo Na Poště, Benešov. 
22.2. Čerčanský Chlum—běžecký seriál Běžec Podblanicka 
25.2. Folkový koncert: Roman Horký, Pavel Žalman Lohonka, Jarda Samson Lenk, Wabi Daněk. KDJS Sedlčany 
25.2. Z louže pod okap. Divadelní hra Zory Kostkové. Městské divadlo Na Poště, Benešov. Hrají: V. Kratina, M. Do-
linová a další. 
 
Program kina Neveklov viz str. 7 
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  SPORT          

 Regionálnı́	žákovská	liga	pokračuje	
	
(jmu)	Během	listopadu	a	prosince	pokračovala	dal-
šı́	kola	regionálnı́	žákovské	ligy	v	šachu,	které	se	
pravidelně	účastnı́	i	malı́	šachisté	z	Neveklovska.	
Dne	23.	listopadu	se	konal	v	pořadı́	4.	turnaj	v	Týnci	
n.	Sázavou,	ve	kterém	si	ziskem	pěti	bodů	v	katego-
rii	C	uhrála	Veronika	Vořı́šková		z	Neveklova	4.	vý-
konnostnı́	třı́du.	14.	prosince	pak	pokračovalo	5.	
kolo	v	Pravonı́ně	a	21.	prosince	v	R/ ı́čanech	u	Prahy,	
kde	si	Martin	Mužı́k	z	Neveklova	hrajı́cı́	za	KDJS	
Sedlčany	uhrál	3.	výkonnostnı́	třı́du	a	skončil	v	ka-
tegorii	B	na	devátém	mı́stě.	Veronika	Vořı́šková	
dı́ky	výhře	v	Týnci	postoupila	do	kategorie	B,	kde	
skončila	na	celkovém	38.	mı́stě,	avšak	9.	z	dı́vek.	
Na	předvánočnı́m	turnaji	v	R/ ı́čanech	organizátoři	
právem	ocenili	mimo	jiné	i	práci	pana	Luďka	
Laubachera,	který	se	dlouhodobě	věnuje	šachovému	
kroužku	při	ZS/ 	J.	Kubelı́ka	a	zasloužil	se	tak	o	to,	„že	se	
i	na	vesnici	hrajı́	šachy.“	(citace	organizátora)	:-)	
	
Průběžné	pořadı́	RZ/ L	po	6.	kole	(započı́táno	5	nejlep-
šı́ch	výsledků):	
	
Kategorie	H,D	16	
23.	mı́sto—Psota	František	
	
Kategorie	H,D	14	
11.	mı́sto—Mužı́k	Martin	
24.	mı́sto—Vořı́šková	Veronika	

25.	mı́sto—Nešpor	Hynek	
26.	mı́sto—Karel	Jiřı́	
27.	mı́sto—Krištof	Matěj	
	
Kategorie	H,D	12	
20.	mı́sto—Ngo	František	
	
	
FotograBie	z	Týnce	n.	Sázavou—Zleva:	Martin	Mužı́k,	
Roman	S/ imák	(vı́těz	6.kola	sk.B)	oba	za	Sedlčany,	par-
tie	s	Veronikou	Vořı́škovou,	vedle	Jiřı́	Karel,	Neveklov.	

Běžec Podblanicka 
 
Organizátoři pravidelných běžeckých závodů v re-
gionu se rozhodli jednotlivé běhy propojit a nazvat 
tento seriál Běžec Podblanicka. 
 
Všichni dospělí běžci se mohou zúčastnit jen něko-
lika běhů, ale také celé ligy, do celkových výsledků 
se ale bude započítávat 10 nejlepších výsledků. 
Celkem 13. běhů bude odstartováno v průběhu celé-
ho roku, Novoroční Konopiště již čtenáři nestihnou, 
ale mohou se těšit na Běh na Blaník 18. 1., Čerčan-
ský Chlum 22.2., Karlovský kopcovák 1.5. 
(Benešov), Memoriál obětí fašismu 8.5. v Čechti-
cích, Běh pro radost 7. 6., Neveklovské běhy 21. 6., 
Sedlecko-Prčický trhák 5.7., Hvězdonice—

Ondřejov 12.7.,  Hodinovku 2.8., Benešovskou de-
sítku 21.9. a Běh zámeckým parkem 5.10. ve Vlaši-
mi. 
„Jsme rádi, že se povedlo Neveklovské běhy začle-
nit do této ligy, a tím opět zvýšit povědomí o Neve-
klovsku, jako místu, kde se žije zdravě a kde fandí-
me sportu,“ řekla Jana Mužíková, předsedkyně kul-
turní a sportovní komise. Těšíme se na již 4. ročník 
a také doufáme, že s přehledem a dobrým organi-
začním týmem, který se zde za tři ročníky vytvořil,  
zvládneme větší nápor dospělých běžců,“ dodala. 
Vyhlášení celkových výsledků, předání pěkných 
věcných cen a tombola proběhne na posledním zá-
vodu ve Vlašimi. Těšíme se na Vaši účast. 
Aktuální výsledky a více informací na 
www.bezecpodblanicka.cz 

Fotbal bleskově  

V posledním zápase, který se hrál v sobotu 16.11.2013 v Divišovĕ, naši hráči A týmu opĕt zabo-
dovali a odvezli si výhru 3:2. Naši mladší žáci mají za sebou podzimní část sezóny, prozatím se 
umístili na sedmém místě. 
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